
Referat fra bestyrelsesmøde 26.10.2020, kl. 17.00-19.00 

Tilstede: Helle, Bjarke, Simone, , Mette,Marlene, Ninna 

Afbud fra: Christian 

Referent: Mette 

Punkt: Begrundelse/formulering: Beslutning: 
 

Velkomst    

Nyt fra børnehuset 
 Personalesituation 

 
 

 
 

 

 Børn special/støtte/almen 

 

 Vi har fået ansat 4 nye medarbejdere, og 

nu håber vi at det giver mere ro i 

hverdagen. Vugge stuen har fået ansat 

Line (pædagog), team 2 har fået Betina 

(pædagog), team 3 – mellem har fået 

Linda (pædagog) i et barselsvikarial og 

Lærke (medhjælper) til storegruppen. 

Da der kommer et nyt barn til specialgr. 

Er Stine ansat 25 timer frem til sommer. 

 

93 almen, inkl. 7 støttepladser. Der er 

rigtigmange børn i rød, og vi arbejder i en 

løsning der gør, at vi kan være ude året 

rundt. Et telt som i corona-tiden bliver 

nok løsningen. 

13 specialpladser, 3 i overbelægning pr, 

1.11 

Information 
 Dialogmøde mellem børn, 

kultur, fritidsudvalg og 
dagtilbudsbestyrelser 

 
 

 

 

 
 

 
 

 Mødet bliver virtuelt, og vi er her i 

børnehuset kl. 17-20. der foreligger 

endnu ikke dagsorden, men emnet bliver 

med fokus i bevægelse, et af de 4 fokus 

verdensmål Middelfart kommune arbejder 

med i visionen fra ”Middelfartbarn til 

verdensborger”.  

 



 Pædagogisk dag den 27.11 
 

 
 

 Diverse aflysninger pga. 
CORONA 

 
 

 Tilmelding/afmelding ferie  
 

 
 

 
 

 
 

 
 

efter netop afholdt efterårsferie, 
hvor tilmeldte børn ikke dukkede 

op til pasning, vil jeg gerne 

debattere, hvordan 
forældrebestyrelsen kan støtte os i 

at arbejde med denne problematik 

Temaet bliver kompetenceudveksling og 

evalueringsdelen i den styrkede læreplan. 

Forældrebestyrelsen støtter fortsat op 

omkring de pædagogiske dage. 

 

 

Pga. Corona, er alle arrangementer med 

forældre osv. aflyst. Vi håber, at kunne 

afholde møderne senere på året.  

 

Rød Chili var der 28 tilmeldt – 12 kom. 

På grøn kom alle heller ikke. 

I chili har vi planlagt personale til de børn, 

der er meldt til. når de ikke kommer, har 

vi et overskud af personale, som kunne 

have holdt afspadsering eller ferie. Det 

skal så afholdes på et andet tidspunkt, og 

betyder færre voksne andre dage. 

Bestyrelsen laver et skriv til Intra 

Budget 2020 
 

 

 

Præsentation af 4. budgetopfølgning. 

Det ser ud til, at vi går ca. i 0. 

Vi vil gerne have malet i team 2. 

Status covid 19  Ekstra rengøring om morgenen.  

Færre legesager på baserne. 

”bordet rundt", hvor hver enkelt får 
mulighed for kort at give feedbak 
omkring "Godt & Endnu bedre hvis..." 

 
 
 
 

Christian præsenterer konceptet Bedre håndtering af præsentation af nyt 

personale. Billeder/intra. 

Dagens vikar som team 2 havde på et 

tidspunkt, var et godt initiativ. 

Dør sikkerhed – tjekke op på om nogle 

døre kan smække. 

Modtagervoksen på garderoben i rød? 

Eventuelt   

 

Næste møde er den 18.1.21, kl. 17-19 


